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Zápis č. 2/2024 
ze zasedání rady SRPŠ při ZŠ Sportovní v Uh.Hradišti konané dne 10.12.2024 

Základní škola, Uherské Hradiště, Sportovní 777, příspěvková organizace 

 
 
Místo zasedání: zasedací místnost základní školy 
 
Přítomni:  
za zákonné zástupce nezletilých žáků: 

• Bc. Lenka Hanáčková 

• Ing. Kristýna Koběrská 

• Barbora Bartoňová 

• Ing. Jan Habáň 

• Ing. Petr Taft 
 
za pedagogické pracovníky: 

• Mgr. Petr Chvojka 

• Mgr. Eva Kameníková 

• Mgr. Barbora Tomečková 
 
 
Omluveni: 
za zákonné zástupce nezletilých žáků: 

• Tereza Benovičová 
 
PROGRAM:  
 

1) Zahájení, prezence, schválení programu 
2) Příspěvky zákonných zástupců 
3) Rozpočty, platby 
4) Připomínky zákonných zástupců žáků 
5) Různé 
 

 
1. Zahájení, prezence, schválení programu 
Mgr. Petr Chvojka, předseda SRPŠ, představil a přivítal všechny přítomné a požádal o schválení 
programu jednání rady SRPŠ. Všichni souhlasili s navrženým programem.  
 
2. Příspěvky 
Aktuálně vybráno 130 000,- Kč 
Možnost vystavení darovací smlouvy – na vyžádání rodičů. 
Třídní učitelé rozešlou rodičům zprávu s informací o možnosti vystavení potvrzení o daru (ve 
zprávě bude odkaz formulář potvrzení) a připomenou rodičům platbu SRPŠ (kdo ještě neplatil). 
Všichni přítomní členové odsouhlasili. 
 
3. Rozpočet a platby 
Byla odsouhlasena úhrada faktury na 8 dodatečných míst do IT učeben za 136 473,48 Kč. 
A byl odsouhlasen návrh rozpočtu na rok 2024/2025. 
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4. Připomínky zákonných zástupců 
Byly probrány následující stížnosti: 

• Porušení GDPR  
- v září 2025 na RS necháme podepsat rodiče souhlas se zpracováním osobních 
údajů pro SRPŠ 
- příští pokyny k platbě a obecné informace budou rozeslány ve skrytých kopiích 
a s dodatečnými informacemi 

• Neinformovanost o dobrovolnosti a svobodné výši daru 
- není to naše povinnost 

• Rodiče byli údajně uvedeni v omyl, kdy předseda psal pokyny k platbě ze školního e-
mailu. 

- email byl podepsán jako předseda SRPŠ a ne jako zástupce ŘŠ  
- příště budou pokyny rozeslány z emailu SRPŠ (ke kterému v danou dobu neměl 
předseda přístup) 

• Co když se změní výše příspěvku, nebylo by to za období celého stupně spravedlivé 
- změněná výše příspěvku bude platit pro nové „prvňáky“ a „šesťáky“ bez 
dodatečné úpravy pro ostatní žáky 

 
Všechny připomínky byly projednány radou SRPŠ. 
 

5. Různé 

• Zachovat transparentnost účtu 
- ano, ale smazat z webových stránek 

• Založit WhatsApp skupinu k naší komunikaci 
- ano 
 
Všichni přítomní členové rady vše odsouhlasili. 

 
Závěr 
Závěrem pan Mgr. Petr Chvojka poděkoval všem přítomným a ukončil jednání rady SRPŠ.  
 
V Uherském Hradišti, dne 17.12.2024  
 
Zapsala: Mgr. Eva Kameníková, zapisovatelka rady SRPŠ 
 
Schválil: Mgr. Petr Chvojka, předseda rady SRPŠ 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


